
 

 

Bestyrelsesmødereferat 

Placering: Varde Golfklub 

Dato: 11. oktober 

Tidspunkt: Kl. 19.00 

Deltagere: Peter Tangaa, Jacob Tranberg, Dan Larsen, Lars Jull, Ove Blom Hansen, Jens 

Sandal, Kurt Rotbøl, Kai Olesen, Aage Siig Christensen, Jeppe Baldersbæk og Rie 

Duus 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra den 6. september 2022 

2. Info fra forretningsudvalget 

3. Tema – gennemgang af klubbens aktiviteter – er de hver for sig gode for klubben og 

medlemmerne eller skal de ændres/forbedres/indskrænkes/udvides? 

4. Eventuelt 

 

1. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt uden anmærkninger 

 

2.  Nyt fra forretningsudvalget 

 Jacob Tranberg har spurgt til, hvad vi vil med shoppen, da de forudser udfordringer med at 

holde åbningstiderne som nu. Der blev fra bestyrelsens side klart givet udtryk for, at klubben 

er meget glade for at shoppen er der, og at reducerede åbningstider i fremtiden var bedre 

end ingen shop. 

 Kurt informerede om, at man forventer et overskud på ca. 250.000, - men at regnskabet ikke 

er helt færdig endnu. 

 Kontingentstigning til 2023 blev diskuteret, og der blev nikket ja til en prisstigning på 3%, 

selvom man også er bevidst om, at vi kigger ind i en år med økonomiske ændringer for alle 

husstande. Der blev også foreslået at lave en max pris for familier med børn, hvor hele 

familien spiller golf. 

 Der var ikke stemning for at hæve prøvemedlemskabet, så det forsætter som i 2022. 

 Jacob spurgte til, om det måske var en ide at udskyde projektet med 

vintertræningsfaciliteterne til 2024, eftersom det jo er en investering på omkring 400.000. 
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Det mente bestyrelse dog ikke, eftersom anlægget kan være med til at fastholde 

medlemmerne og samtidig afskrives over en 10-årig periode. 

  

3. Gennemgang af klubbens aktiviteter…. 

 1. Company Day – det er en god forretning, som helt klart skal bibeholdes 

 2. Marathon golf – skal vi ikke længere være en del af, og det meddeler Jens de øvrige 

klubber som deltager. Der er ikke nogen økonomisk gevinst i det for klubben, og vi lukker 

banen en hel lørdag, hvor der så ikke kan komme medlemmer eller greenfee gæster. 

 3. Åbningsturneringen – bibeholdes 

 4. Generationsturneringen – bibeholdes 

 5. Proshoppens turnering – bibeholdes 

 6. Varde Guld/Sølv og Vincens turneringen – bibeholdes 

 7. Varderama – bibeholdes, men deltageprisen hæves, så det bliver rentabel for klubben 

 8. Danmarksturneringen – fortsætter som hidtil 

 9. Golf Tyskland turneringen – Rie undersøger hvad der er i det for klubben. Der er 

efterfølgende oplyst, at der er en fortjeneste på kr. 7800,- på aktiviteten i 2022 

 10. Regionsgolf – Kurt laver en opgørelse over, hvad udgifterne er til det, og bestyrelsen 

vurderer på, hvordan konceptet skal bygges op, så vi ikke får tilmeldt flere hold end der er 

spillere til. 

 11. A11 fortsætter – Dan prisfastsætter det samme med de øvrige klubber i løbet af kort tid, 

så vi kan få det meldt ud til medlemmerne og spurgt om de ønsker at fortsætte. 

 12. Klubber i klubben – der blev aftalt, at de 4 som findes nu er max. Der skal afholdes møde 

med dem, for at aftale hvordan vi bedst hjælper hinanden, så de ikke blokere mere end 

nødvendigt, men samtidig får de tider de skal bruge. 

 13. Flex medlemskab ændres så medlemmerne har mulighed for at bestille tider hele dagen. 

De tilbydes greenfee til kr. 200,- i weekenderne 

 14. Funnel First – har givet 7 fuldtidsmedlemmer, ud af 45 som har været igennem. Vi 

snakkede om, at i stedet for at betale til DGU, for at få dem ind, så skal vi selv lave 

aktiviteter for at få nye medlemmer 

 15. Det blev vedtaget at vi i 2023 skal være med i ”Kvinder og Golf” 

 16. Det blev aftalt, at vi skulle lave en statistik over, hvor når vi har haft flest ”ledige” tider i 

løbet af året, og så næste år lave tilbud på greenfee i de uger, hvis de ikke ”sælger”. Rie har 

undersøgt muligheden for at styre det via Golfbox, og det er det. Vi skal dog tilkøbe et modul 

til kr. 3.500, -, hvis vi skal have muligheden. 
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4. Eventuelt 

 1. Der skal vælges nye medlemmer til bestyrelsen og i den forbindelse meddelte som er på 

valg. 

 Jens Sandal ønsker ikke at genopstille 

 Lars Jull ønsker ikke at genopstille 

 Ove Blom genopstiller 

 

2. Opslag på sociale medier – hvor vi søger forpagter til restaurant 

 Der laves et opslag på vores hjemmeside og via GoVarde omkring restauranten – der lægges 

vægt på at det er til kr. 0,- i husleje.  

 

5. Næste møde 

 Torsdag den 1. december 2022 kl. 17.00 – efterfulgt af generalforsamling 

 

 

Referent: Rie Duus 13.10.22 


